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Fråga till KSO rörande kameraövervakningen i Tyresö 

Sverigedemokraterna har under flera år lyft frågan om utökad kameraövervakning på allmänna 

platser i Tyresö kommun genom flera motioner och interpellationer. Under åren har vi oftast fått 

svaret att det är under utredning och att man kommer med åtgärder framöver. 

Sverigedemokraterna skulle gärna vilja se en ordentlig avrapportering rörande just 

kameraövervakningen i Tyresö kommun, hur omfattande den är och vad utredningarna runt utökad 

kameraövervakning har resulterat i. 

Alla åtgärder för ett tryggare Tyresö borde vara högprioriterat då det borde vara uppenbart att 

utvecklingen inte går i rätt riktning när det gäller trygghet och kriminalitet runt omkring i kommunen. 

 

 


